
 

 

 

 

 

 

Referat Område Øst 2 Service Komite – 3. august 2024 
 

TIL STEDE: 10 stk. (5 stk. med stemmerett) 

Leder, Sekretær, RKM, Vara RKM, 1observatør, GSR fra følgende grupper: NA 

Hokksund, NA Torsdagsgruppa Sandefjord, NA Skien, NA Drammen, NA Bø 

INNLEDENDE PUNKTER: 
● Leder ønsket velkommen, vi tok en stille stund etterfulgt av Sinnsrobønnen og 

presentasjonsrunde. 
● Tradisjonene og konseptene i kortform ble lest opp. 
● 8 ende konsept lest.  
● GSR fra Drammen fordyper seg i 9 Konsept til neste områdemøte. 
● Sekretær leser status i saker fra forrige møte. 

 

RAPPORTER: 
 
ADMINISTRATIVE TJENERE: 

 
Leder: Forberedt seg til område møte. 

 
Nestleder: LEDIG VERV 
 
Kasserer:  
Kasserer er dessverre forhindret fra å delta. Stiller vervet til disposisjon, bidrar gjerne 

 med rapporter vervet ut, har begrenset Kapasitet. Gjør så godt jeg kan. 

 

Området har 95 365,08 på konto 

 
I juli har vi fått  
3000 kr fra NA Drammen 
1600 kr fra NA Kongsberg 
I juni har vi fått  
1500 kr fra NA Sandefjord 
 
Omkostninger totalt -660kr for begge mnd. 

 

Vara kasserer: LEDIG VERV 
 
Sekretær: Skrevet referat og godkjent dagsorden. Sendt dette til grupper og til web 
komiteen. 
 
Vara sekretær: LEDIG VERV 

 

RKM:  Rapport august 2024: 



 

 

 

 

 

 

 

Siden sist har jeg deltatt på regionsmøte i trondheim, vært i kontakt med interimstyret, leder 

 i regionen, varakasserer i regionen og snakket litt med varaRKM 

På Regionsmøtet startet vi med en selvransakelse om prinsipper foran personlighet i  

 service. 

Jeg opplevde den som ærligere og mer nyttig enn slike selvransakelser har lett for å bli, vi 

 fikk en god runde som bidro til å myke opp stemningen litt før vi gikk i gang med saker. 

Først med valg så ble det valgt ny leder for regionen, ny delegat, ny leder for litteratur og ny 

 leder for oversettelse. 

Vi har også nominert en person til leder av FD-EDM (Felleskapsutvikling for europa). 

Regionens sekretær har nå gått av uten etterfølger og leder for WEB står også ledig, leder for 

 telefon går av nå i oktober uten etterfølger og egentlig uten noen komite til å opprettholde 

 driften.  

Her er det viktig at vi får spredd ordet og forsøker å finne noen som kan fylle disse vervene. 

 Så vi kan forsette å opprettholde disse tjenestene for felleskapet og de som ikke har  

 kommet ennå. 

Av saker så startet vi med 10-konsept saken fremmet mot leder eccna bud komite. 

Her var det en del frem og tilbake, medlemmet som fremmet saken kunne ikke se at hen 

  hadde gjort noe feil da hen kun hadde trykket send på en mail full av spørsmål som 

hele   komiteen var enige om, leder for budkomite kunne ikke se hvordan 10 konsept 

skulle være  relevant her men gikk til slutt med på å unnskylde seg for å få en løsning på denne 

saken så  vi kunne gå videre. Saken «løst» 

Sak 2: Diettpenger ved utenlandsreise førte til en del diskusjon hvor stort sett alle områder 

 hadde sitt eget forslag på hvordan dette kunne løses.  

Delegat påpekte at dette dreier seg om 2 personer hvert tredje år.  

Vårt forslag med utbetaling etter kvittering var slik vi gjorde det før men vi har gått bort fra 

 dette pga av mye rot med kvitteringer tidligere.  

Det kom et forslag om å legge ansvar på delegaten om å lage et nøyaktig budsjett da dette 

 uansett skal godkjennes av RKMene 

1 område stemte for forslaget slik det sto i dagsorden (statens regulativ) 3 stemte i mot,  

 saken blir omformulert og tas med videre til neste regionsmøte. 

Sak 4: sosiale medier. 

Saken opplevdes som noe dårlig forberedt og var fremmet uten å ha snakket med OR- 

 Koordinator først (Or-koordinator er for så vidt også bare en person og ikke en hel komite, 



 

 

 

 

 

 

 selve OR-arbeidet på regionalt plan er det FU som gjør) Saken omformuleres i samarbeid 

 med FU og fremmes på nytt. 

Sak 7: Vervssyklus for Delegat. 

Nåværende delegat sier han er valgt inn for to år og vil sitte 2 år, men fra neste delegat så 

 bør syklusen bli treårig for å følge syklusen til WSC. – VEDTATT 

Sak 8: Ekstra penger til Eccna budkomiteen for å fremlegge budet i Helsinki. 

Etter litt diskusjon hvor flere spurte om hvorfor delegat ikke kunne legge frem budet så  

 erklærte delegat at han ikke følte seg kompetent til å legge frem budet. 

Bevilgningen vedtatt på simpelt flertall hvor vi var de eneste som stemte i mot. 

Helt på slutten kom det opp en evnt sak fra telefon om at de ønsker mer penger da telefon 

 utgiftene har steget drastisk i det siste, dette handler om at det har blitt lagt til flere  

 nummer i sløyfa uten at folk har blitt slettet igjen og det koster pr nummer tilknyttet sløyfa. 

Telefon og interimstyret tar et digitalt møte om dette. (i referat står det at det er tatt  

 kontakt med telia for å rydde opp) så kommer det er forslag til løsning på neste   

 regionsmøte. 

 

Etter regionsmøtet har det kommet en mail fra litteraturkomite angående problemer med 

 litteraturbestillinger fra WSO i Belgia og det har kommet en mail fra WSO angående  

 øyeblikkelig nedleggelse av WSO kontoret i Belgia, den europeiske nettbutikken vil fortsatt 

 være i drift men litteraturen vil bli sendt fra UK eller Canada. Denne mailen har jeg  

 vidersendt til leder og sekretær. 

Den siste utvikling i denne saken er at leder for oversettelse har fått forespørsel fra NAWS 

 Translation team om filene på litteratur som allerede er oversatt så den kan få startet med 

 trykking, en del har blitt oversendt men de etterspør mer uten at jeg vet nøyaktig hva som 

 mangler, men det kan se ut som en (hvertfall midlertidig) løsning er på trappene. 

Jeg har også fått en forespørsel fra leder i regionen om det foreligger noen planer rundt  

 arrangering av regionsmøte juni 2025, varakasserer i regionen har ringt meg om det samme, 

 de ville gjerne ha en tilbakemelding så fort som mulig med tanke på budsjettering. 

Jeg er litt usikker på hva dette egentlig innebærer, men jeg har et lokale i tankene her i  

 sandefjord som kan passe til regionsmøtet hvertfall. 

Oversettelse etterlyser ordlistene som ble sendt ut for ganske lenge siden. 

 
Vara RKM: Fått tilgang til systemer og satt seg inn i verv beskrivelse. Vært med på 

 regionsmøtet selv om det var på skogstur. 
 



 

 

 

 

 

 

 

RAPPORTERING FRA GRUPPER REGISTRERT I OMRÅDE ØST 2: 
 

NANO NA Notodden | Mandag og fredag 18.00 – ikke sendt rapport 

Rådhusgata 3, 3674 Notodden (Ikke til stede) 

 
NA Hokksund Kom tilbake det virker | Mandag 19.00 - ikke sendt rapport  
Adresse: Prof. Hans Strømsvei 10, 3300 Hokksund (Haug kirke) 
 
Ikke mye diskusjoner på siste arbeidsmøte. Gikk gjennom listen fra RKM og regionen, kikka litt på det. 
Bra oppmøte på ordinære møter og alle verv besatt. Kasserer er på ferie derfor ingen rapport om 
økonomi. 
 

NA Sandefjord | Mandag 19.00 - ikke sendt rapport  
Adresse: Kongensgate 26, 3211 Sandefjord (Ikke til stede) 

  
NA Sandefjord Veien til livet | Lørdag 13.00 – ikke sendt rapport  
Adresse: Dronningens gate 24, 3210 Sandefjord (Ikke til stede) 

 

NA Drammensgruppa | Onsdag 19.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Grønland 101, 3045 Drammen  
 
Vi har mellom 12-20 på møtene. Fine møter, mye tilfriskning og fokus på programmet som tema. Tatt 
selvransakelse på å inkludere nykommeren for bedre å ta imot nykommeren. “Gamlingene” i sofa 
kroken flytter på seg fysisk på møtene for å få nykommeren mer inn i varmen.  Hele NA Norge har en 
jobb å gjøre med å inkludere nykommere. Masse penger på konto 20.672,62. Betalt 12.500 i husleie. 
Stemte for å sende 3.000 til området. Skal arrangere trinnlørdag 26. Oktober og setter av en liten sum 
til det. Komite møte i Drammen 14. Oktober klokken 18:00.  
 

NA REcovery | Tirsdag 19.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Harald Heggestadvei 5, 3174 Revetal (Ikke til stede) 
 
NA Bø “Du er ikke aleine” | Onsdag 18:00 har sendt rapport 
Adresse: Stasjonsveien 4, 3800 Bø  
 
4-10 personer på møtene. Romslig økonomi. Gruppa skal begynne å planlegg Bø-treffet nå. 

 
NA Carpe Diem | Onsdag 19.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Furumoveien, 3360 Geithus (Ikke til stede) 

 
NA Hortensgruppa | Onsdag 19.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Geelmuydensgt. 8, 3182 Horten (Ikke til stede) 
 

NA Sandefjord - Vi tilfriskner | Torsdag 18.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Dronningens gate 24 (Formannsenteret), 3211 Sandefjord  
 
3-15 på møter avhenger av besøk fra institusjoner. 3-4 på arbeidsmøter. Har 3000 på konto. Mangler 
litteratur. 

 
NA Kongsberg | Torsdag 19.00 - ikke sendt rapport  
Adresse: Myntgata 19 (Norkirken), 3616 Kongsberg (Ikke til stede) 



 

 

 

 

 

 

 

 

NA Porsgrunn | Søndag 12.30 – ikke sendt rapport 
Adresse: Rachebakken 13, 3921 Porsgrunn (ikke til stede) 
 

NA Skien | Tirsdag 18.30 – ikke sendt rapport 
Adresse: Einar Østvedts Gate 14, 3724 Skien  
 

Jevnt over 10-15 på møter. 3-4-5 på gruppesaksmøter. Begynt med gruppeselvransakelse. 

Fått liste fra Bø med 14 spørsmål, tar 2 spørsmål per gruppesaksmøte. Totalt 4.357 på konto, 

men mangler litteratur. Sender ikke penger videre før de har fått bestilt litteratur. 

 

NA Tønsberg – Gi det videre | Søndag 19.00 – ikke sendt rapport 
Adresse: Hedrumsgate 4, 3117 Tønsberg (Ikke til stede) 
 

Valg Område Øst 2 Service Komite: 

Mulig vi har 1 villig til å ta på seg kasserer vervet i området, men trenger nominasjon fra 
gruppa før han stiller til valg i området. 

Ingen nominasjon fra området til verv i Regionen. 

Saker fra området: 

Haste sak 1 

Regionsmøte Juni 2025 skal avholdes i vårt område og regionen ønsker en avklaring på 

lokasjon og kostnader i forbindelse med leie av lokale. 

RKM sjekker om det er ledige lokaler i Sandefjord, storsalen har plass til mange (Alternativt 

funker Drammen også bra, hvis det ikke skulle la seg gjøre og få lokaler i Sandefjord). 

Sandefjord har gode forbindelser fra Sør og Øst og er lett tilgjengelig fra Torp flyplass.  

Det ble stemt for at området vårt kan sponse regionsmøte, siden vi har mange penger på 

konto. Videre ble det også stemt for at hvis det er mulig holdes regionsmøte i juni 2025 i 

Sandefjord. 

Det var et ønske om å lage et arrangement før eller etter regionsmøte. Det var enighet om å 

dra inn FU på dette. RKM og vara RKM sjekker dette og syr sammen et opplegg sammen 

med Sandefjord gruppa i samråd med området. 

Sak 2 fra dagsorden 

Det ble bestemt at GSR’ene selv kan gå inn på nanorge.org sine nettsider for å hente ut 

referat og dagsorden til områdemøtene. Det vil si at det ikke lengre vil bli sent ut mail til 



 

 

 

 

 

 

gruppene på nevnte dokumenter, men at sekretær sende mail og henviser til dette over en 

periode på 6 måneder. 

Eventuelt sak 1 

Vi har 3 styremedlemmer som står oppført i Brønnøysund registret for å kunne ha en bank 

konto. Disse vervene ble valgt som et proforma styre som i utgangspunktet skulle være 

langvarige verv. Det ble bestemt på område møte at vi på områdemøte i november skulle 

sjekke om styremedlemmene fortsatt var en del av NA, at de ikke er ute og bruker og om de 

fortsatt ønsker å sitte som styremedlemmer.  

Til slutt er det viktig å belyse at NA mangler leder for telefon komiteen og har ingen nest 

leder. Området mener dette er kritisk!  Det er viktig at telefon komiteen er oppe og går. 

Dette er en viktig kanal for å fange opp nykommere som trenger oss. Det er viktig å skape 

oppmerksomhet rundt dette så alle oppfordres til å ta dette med på arbeidsmøter. 

 

 I kjærlig tjeneste Administrative tjenere Område Øst 2 Service komitè 

 
Generelt finnes også mye informasjon og gode verktøy på www.na.org / www.nanorge.org  

 
E-POSTADRESSER til administrative tjenere: 
Leder leder@oo2sk.org 
Sekretær sekretar@oo2sk.org 
Kasserer kasserer@oo2sk.org 
RKM rkm@oo2sk.org 
 
 

Kontonummer til Område Øst 2: 0539.77.26357 
OBS: MERK OVERFØRING MED GRUPPENAVN 

 
 

NESTE OMRÅDEMØTE: Lørdag 7. september 
Lokasjon: NA Porsgrunn sine lokaler 
Adresse: Rachebakken 13, 3921 Porsgrunn 
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